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Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 116

VA-taxa 2021 (KS20/124)

Beslut

1. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att fastställa upprättat 
förslag till ny VA-taxa med en höjning av anläggningstaxan med 9 %.

2. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att fastställa upprättat 
förslag till ny VA-taxa med en höjning av brukningstaxan med 5 %.

3. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att den nya VA-taxan ska 
börja gälla från och med 1 januari 2021.

4. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att delegera redaktionella 
förändringar av VA-taxan till Ekerövatten ABs styrelse.

_____
 
Särskilt yttrande
Ulrika Sandin (MP) inkommer med ett särskilt yttrande från Miljöpartiet.
 
_____

Sammanfattning
Detta ärende redovisar förslag från Ekerövatten AB styrelse om förändring av VA-
taxan från 2020. Föreslagen höjning av anläggningstaxan grundar sig på ekonomiska 
överväganden om lönsamheten i utbyggnad i respektive VA-områden.

Beslutsunderlag
 §133 KSau VA-taxa 2021
 Hemställan om ny VA-taxa för Ekerö kommun
 VA-taxa 2021
 Bilaga 2 - Förslag til ny VA-taxa 2021

Expedieras till
Ekerövatten AB
Roslagsvatten AB
Teknik- och Exploateringskontoret
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Särskilt yttrande VA – taxa 2021 (KS 20/124)

Miljöpartiet bifaller kommunstyrelsens förslag till ny VA-taxa att gälla from 1 januari 2021 i enlighet 
med Roslagsvattens hemställan baserat på uppdrag från styrelsen Ekerö vatten AB. En relevant och 
utvecklingsfokuserad kostnadsbild för konsumenten dvs Ekerös medborgare bör spegla de faktiska 
kostnaderna för utbyggnad och underhåll av den kommunala VA-anläggningen. 

Miljöpartiet anser att VA-taxan behöver justeras upp i samband med nästa års budgets antagande för 
att lägga grunden för att kommunens snabbare skall kunna bygga ut anläggningen i linje med antagen 
VA-plan. Vidare är det viktigt att öka underhållstakten då delar av den gemensamma anläggningen 
inom en snar framtid uppnår en sådan ålder att säkerhet och funktionalitet kommer att påverkas 
negativt.

För miljöpartiet de gröna

Ulrika Sandin Björn Osberg 
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